GREEN WORLD NANGANG

洛碁大飯店南港館- 訂房單 HOTEL RESERVATION FORM TOTS 2024, 12 June 2024 – 14 June 2024

表格填寫完成後請回傳訂房專用信箱(Reservation@gwh.global)或傳真,將有專人協助回覆完成訂房

Reservations will be processed after completing this form. You can expect to receive a confirmation within 72 hours. If you do not, please contact us.

訂房專線 TEL

房型		房價	間數
Room Type		Room Rate	Rooms
標準客房	口 一大床 King size bed	NT\$2,700 /per day (Sun.~Thu.)	
Standard Room	口 兩小床 Two single beds	NT\$3,100 /per day (Fri.~Sat.)	
高級客房	口 一大床 King size bed	NT\$3,000 / per day (Sun.~Thu.)	
Superior Room	口 兩小床 Two single beds	NT\$3,400 / per day (Fri.~Sat.)	
豪華客房	口 一大床 King size bed	NT\$3,300 / per day (Sun.~Thu.)	
Deluxe Room	口 兩小床 Two single beds	NT\$3,800 / per day (Fri.~Sat.)	
市景三人房	三張單人床 Triple beds	NT\$3,800 / per day (Sun.~Thu.)	
Triple Room		NT\$4,400 / per day (Fri.~Sat.)	

住房均附早餐、免費 Wi-fi·住宿價格已包含 10%服務費及 5%營業稅

飯店入住時間為下午15:00 過後,退房時間為中午11:00 之前

Above room rates are including wireless internet, breakfast, service charge and government tax.

Official check-in time is 15:00 and check-out time is 11:00.

訂房需提供信用卡作保證,如須取消或變更,請於 入住前 3 天通知,逾期將依照定型化契約收取費用 No charge is incurred at the time of booking;

however, a payment guarantee is required to hold your reservation.

Cancellation or shorten stay must be notified 3 days in advance. No show or shorten stay without notice, will result 1 night room rate as penalty.

口 以上資訊已確認 Check

訂房信箱 E-MAIL

Check must accompany the completed form.

Credit Card Guarantee

傳真 FAX

飯店地址:台北市南港區忠孝東路七段 528 號

Hotel Address: No.528, Sec. 7, Zhongxiao E. Rd., Nangang Dist., Taipei City